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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1523 Skatt på plastpåsar 

Den 1 maj började den hårt kritiserade plastpåseskatten att gälla. Kritikerna 
menar att skatten bara är ett nytt sätt för staten att dra in pengar till statskassan 
och att skatten i själva verket är sämre för miljön. Nyligen släppte 
Naturvårdsverket kraftigt försenat siffrorna för svenskarnas användning av 
plastbärkassar under 2019 och presenterade samtidigt reviderade siffror för 
2017 och 2018. De nya siffrorna är betydligt lägre än de gamla.

Naturvårdsverket har tidigare uppgett att svenskarna år 2017 använde 114 
plastbärkassar per person och år. För 2018 var siffran 102. Men de nya siffrorna 
visar att svenskarna 2017 bara använde 83 kassar och 2018 bara 77 kassar. Den 
sjunkande trenden fortsatte 2019, då svenskarna använde 74 kassar.

Det framstår alltså som att målet med den skatt som är införd för att minska 
antalet bärkassar enligt EU:s mål för 2019 redan är uppnått, och trenden har 
varit tydligt nedåtgående de senaste åren. Svenskarnas användande av 
plastpåsar ligger alltså redan i linje med EU:s målsättning för i dag. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta rörande skatten på 
plastpåsar med anledning av den nya information som framkommit rörande 
användningen?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-08
Besvaras senast
2020-06-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


